

السيرة الذاتية / Curriculum Vitae

Personal information

البيانات الشخصية

First/Last name: Manoubh M Bin karrem	الاسم: منوبة محمود بن كريم
Nationality: Libyan	الجنسية: ليبية
Sex: Female	الجنس: انثى
Date of Birth: 19/12/1978	تاريخ الميلاد: 19 / 12 / 1978
Social status: Single	الحالة الاجتماعية : عزباء
Telephone number: 092/5646375	رقم الهاتف: 92-5646375
Adders: Azewa street-Tripoli.	العنوان: شارع الزاوية - طرابلس
e-mail:manosh.mk78@gmail.com	البريد الالكتروني manosh.mk78@gmail.com

Objective

الهدف العام

My goal is always to develop myself for the better , and to develop the human resource to achieve prosperity and peace.	اسعى دائماً لتطوير ذاتي للأفضل، ومن تم تنمية المورد البشري لتحقيق الرفاهية والسلام
---	--

Educational Qualifications

التعليم

<ul style="list-style-type: none">• Master- Economics.• BA-Agricultural Economic.• High school diploma ,scientific specialty.	<ul style="list-style-type: none">• ماجستير في مجال الاقتصاد.• بكالوريوس الاقتصاد الزراعي.• شهادة ثانوية العامة (تخصص علمي).
---	--

Work Experience

الخبرة

<ul style="list-style-type: none">• Organizing the study and examinations for undergraduate students from 2005-2012• Work in public administration at the university from 2013-2015• Faculty member at the University of Tripoli (Assistant Lecturer), Faculty of Law, from 2016-to the present.	<ul style="list-style-type: none">• تنظيم الدراسة والامتحانات لطلبة المرحلة الجامعية 2005 - 2012 (كلية الصيدلة).• ادارية بمكتب وكيل الجامعة 2013 - 2015.• عضو هيئة تدريس محاضر مساعد بكلية القانون من 2016 الى الان.
--	--

Languages

اللغات

<ul style="list-style-type: none">• Arabic(mother tongue)• English language reading and writing acceptable level.	<ul style="list-style-type: none">• العربية (اللغة الام).• الانجليزية مستوى مقبول قراءة ومحادثة.
--	---

Courses

الدورات

<ul style="list-style-type: none">English language courses Cambridge UniversityLower-Higher Starter.Lower-Higher Elementary.Lower pre-inter mediate.Course in Data ManagementCourse in Skills.Course for Development of Management Skills.	<ul style="list-style-type: none">دورات لغة إنجليزية (جامعة كامبردج).المستوى المبتدئالمستوي المتوسطالمستوي الثانيدورة تدريبية في ادارة البيانات.دورة تدريبية في ادارة المهارات لشاغلي الوظائف المساعدة.دورة تدريبية في تطبيقات الحاسوب.
--	---

Activates & Voluntary work

النشاطات والاعمال التطوعية

<ul style="list-style-type: none">Teaching the children of the orphanage and following up on their homework.Holy Quran memorization.Collecting alms for poor families.	<ul style="list-style-type: none">تدريس اطفال دار الايتام ومتابعة واجباتهم المدرسية.تحفيظ القران الكريم.تجميع التبرعات والصدقات للأسر الفقيرة والمعوزة.
--	---

Strengths and Skills

نقاط القوة والمهارات

<ul style="list-style-type: none">I'm good at writing and expressing in ARABIC and love communication, Exercise, especially walking.It is obligatory to read ARABIC And International books and novels.I have a quick wit and a passion for exploration.	<ul style="list-style-type: none">أجيد الكتابة والتعبير باللغة العربية كما احب التواصل الاجتماعي، وممارسة الرياضة وخاصة المشي .اهوى مطالعة الكتب والروايات العربية والعالمية.لدى سرعة بديهة وشغف الاستكشاف.
--	---

Certificates and References

الشهادات والمراجع

Available when requested	متوفرة عند الطلب